
El govern suspèn 
en Serveis Socials

L’oposició, davant les queixes del col·lectiu de 
treballadors, reprova el govern en un ple extraordinari 
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Tots els partits coincideixen en criticar la paràlisi d’alguns tràmits i la lentitud general

El govern va viure aquest dimecres 
un contundent toc d’atenció per 
part de l’oposició de l’Ajuntament 
en un ple extraordinari forçat pel 
Partit Popular que havia de servir 
per debatre sobre el departament 
de Serveis Socials. Fa uns dies, 
bona part dels treballadors van 
manifestar-se per la situació de 
col·lapse que diuen experimentar 
des de fa mesos i el bloqueig de 
moltes ajudes, i les forces políti-
ques volien demanar explicacions 
a l’equip de govern. Tot i que el 
discurs emprat pels ‘populars’ va 
resultar el més contundent, en 
línies generals la resta de forma-
cions, PSC, PDECat i Unió i Ciu-
tadans, van posicionar-se de ma-
nera semblant: lentitud de gestió, 
paràlisi, bloqueig o inacció van 
ser alguns dels termes esgrimits 
pels portaveus durant el debat.
Des del govern, la regidora com-

L’oposició reprova al govern 
la gestió dels Serveis Socials

petent, Agnès Rotger, va llançar un 
allau de xifres com a base argu-
mental per garantir que s’han atès, 
diu, totes les persones que han 
necessitat ajuda. Assegura Rotger 
que el passat 2016 es van atendre 
a 20.000 persones en àmbits tan 
diversos com ara la dependència, 
les teleassistències, les rendes 

d’inserció mínima, el servei de 
dona o desnonaments. També es 
van tramitar prop de 700 ajudes 
d’urgència social, amb les quals 
es van quasi esgotar els 500.000€ 
pressupostats. Enguany, de mo-
ment, diu, se n’han tramitat 154. 
Respecte la partida de pobresa 
energètica, de 800.000 euros i de 

la qual s’ha consumit una part molt 
petita, justifica la regidora que no 
s’ha obviat l’ajuda als veïns. Sosté 
que s’han evitat més de 3.100 talls 
de subministraments en el que va 
d’any, però que no s’ha prioritzat 
pagar a les grans companyies 
els petits deutes domèstics rela-
cionats. Tot i així, admet que els 
tràmits no són tan ràpids com 

voldrien i que s’han endurit els 
criteris per adjudicat les ajudes, 
amb més exigències que obliguen 
a fer més tràmits i que se sumen al 
ja habitualment pagament lent de 
les mateixes. “No hem evolucionat 
els darrers anys, tenim programes 
molt ineficients. El de Serveis So-
cials és un sistema fràgil”, creu 
Agnès Rotger.

Ple municipal / Arxiu

TRASLLAT DELS SS DE LLEFIÀ A UN LOCAL NOU

A més de les xifres de despeses i 
atenció, Rotger va posar sobre la 
taula altres mesures i inversions 
encaminades a millorar la gestió. 
Una d’elles serà, diu, el trasllat 
dels serveis socials del barri de 
Llefià, que fa uns anys van ser 
trets de la Torre Mena i es van uni-
ficar amb els de La Salut al centre 
cívic. Sense concretar dates, la 

regidora avançà que hi ha un nou 
local i una partida de 300.000 eu-
ros perquè l’assistència de Llefià 
tingui el seu propi espai. També 
manté que s’està treballant en la 
millora del circuit d’ajudes i en 
el sistema informàtic per proces-
sar-les. “Estem impulsant solu-
cions estructurals per millorar el 
model de Serveis Socials”.

La solució es trobava en tràmit i el procés s’havia de reanudar aquesta setmana
L’arribada dels nous ‘walkie-tal-
kies’ per als agents de Guàrdia 
Urbana es faran esperar una 
mica més. Tot i que la situació 
semblava encaminada a finals 
del mes de maig, quan, després 
de mesos de reclamacions i 
polèmiques, van sortir a licita-
ció, el procés s’ha vist truncat. 
A pocs dies del tancament del 

Es paralitza la licitació de transmissors 
de Guàrdia Urbana per un “error material”

termini per presentar ofertes, la 
licitació s’ha hagut de suspen-
dre temporalment per un “error 
material”. Segons s’ha publicat 
al Butlletí Oficial de l’Estat, s’ha 
hagut de suspendre el “termini 
de presentació d’ofertes” fins que 
s’arregli “l’error per acord de l’òr-
gan competent i s’aprovi el plec” 
novament. Es tractaria d’un “error 

material al plec de clàusules ad-
ministratives” relatiu a l’import 
del manteniment anual dels nous 
aparells. La notícia ha caigut com 
una gerra d’aigua freda i ha des-
pertat les crítiques de sectors com 
el Sindicat de Funcionaris de Po-
licia, que ho titlla d’error “monu-
mental” i exigeix “responsabilitat 
i seriositat” al govern local. Fonts Foto: Ajuntament

La Guàrdia Urbana deixa les bicis 
per agafar el cotxe i la moto
La bicicleta ha passat a un segon pla en el patrullatge de les platges

Tot just fa un mes que la tempora-
da oficial de bany va donar el tret 
de sortida i molta gent s’ha pre-
guntat aquestes setmanes on són 
les patrulles ciclistes de Guàrdia 
Urbana que generalment circulen 
durant els estius al passeig Ma-
rítim. En el nou model policial 
estrenat enguany, la unitat ciclista 
com a tal ha deixat d’existir i es 
troba integrada dins de la Unitat 
Territorial. Això significa que ha-
gin desaparegut les patrulles en 
bicicleta? No, si bé és cert que ja 
no hi ha agents destinats exclusi-
vament a agafar aquest mitjà de 
transport. Amb el nou sistema, els 
agents que estan destinats al front 
litoral poden escollir el vehicle en 
el qual circular, i les patrulles es-
tan emprent molt els cotxes i les 
motos, expliquen també agents 
del cos. No obstant, apunten fonts 

vol cas, asseguren aquestes fonts, 
el patrullatge al front marítim con-
tinua constant d’un equip durant 

el matí i d’un altre durant la tarda, 
com sempre, amb l’única diferèn-
cia del canvi de transport.

municipals, continua existint la 
possibilitat d’agafar les bicicletes, 
que estarian preparades tècnica-
ment. Dos motius, sobretot, però, 
porten a la utilització dels vehicles 
motoritzats, sostenen des del go-
vern. D’una banda, la optimitza-

ció dels efectius en una època, 
l’estival, en la que hi ha menys 
personal; de l’altra, que no hi ha 
suficients uniformes adequats a la 
patrulla ciclista, que ha de vestir 
amb una roba especial apta per a 
l’exercici que suposa. En qualse-

700€ ANUALS DE MANTENIMENT PER BICICLETA

El manteniment de les bicicletes 
de la Guàrdia Urbana suposa 
uns 700 euros l’any, una despe-
sa que, a priori, podria semblar 
desorbitada. Efectivament, els 
darrers contractes menors de 
manteniment de les eines de 
treball de la Unitat Ciclista afir-
men justament això, que cada 
vehicle de dues rodes suposa 
a les arques públiques uns 700 
euros cada 12 mesos. Es tracta 
de contractes de 3.000 euros 
que es renoven cada any o cada 
sis mesos, i que inclouen les 

tasques necessàries per tenir 
a punt quatre o vuit bicicletes, 
depenent de cada cas. En tots 
els casos, apunten fonts muni-
cipals, es demanen tres pressu-
postos a serveis diferents, i en 
els darrers dos contractes s’ha 
optat pel pressupost més baix. 
“En tractar-se de bicicletes d’ús 
professional per a Guàrdia Ur-
bana, els seus requeriments 
tècnics són especialitzats i per 
això tant el seu manteniment 
com les peces de recanvi són 
elevats”, esclareixen.

municipals expliquen que el pro-
blema ja està en tràmit de subsa-
nació i que aquesta setmana s’ha-
via de reprendre el termini restant 
de set dies per presentar ofertes, 
ja que la suspensió del termini es 
va dictar el dia 4 de juliol. Si tot 
va bé, diuen, en dues setmanes es 
donarà per tancat el termini i a fi-
nals de juliol s’obriran les pliques.

Foto: Badalona.cat
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Una sentència europea obre la porta a revisar l’exempció de l’impost

L’Ajuntament de Badalona iniciarà 
els tràmits per a deixar de bonificar 
l’Impost de Béns Immobles (IBI) 
dels edificis de centres educatius 
que són propietat de l’Església i 
que s’utilitzen, per tant, per realit-
zar activitats econòmiques. Una 
sentència del Tribunal de Justícia 
Europeu, emesa el passat mes 

Badalona estudia cobrar l’IBI a 
una vintena de centres educatius de l’Església

de juny, ha posat en dubte les 
exempcions, establertes el 1979, 
en considerar que podria tractar-se 
d’una “ajuda estatal prohibida”. 
Actualment a Badalona, l’Església 
Catòlica, i en menor mesura altres 
associacions confessionals, deixen 
de tributar més de 350.000 euros a 
l’Ajuntament en concepte d’aques-

ta exempció tributària. D’aquests, 
més del 65% provenen d’immobles 
destinats a l’ensenyament privat, 
uns 230.000 euros. Això, apunta 
el govern local, els converteix en 
susceptibles d’estar bonificant-se 
de manera irregular. A Badalona 
són actualment un total de 17 im-
mobles propietats de l’Església els 

Foto: Ajuntament de Badalona
L’ESGLÉSIA, A L’ESPERA

Des de la comunitat eclesiàstica 
no tenen encara més detalls so-
bre la intenció de l’Ajuntament i 
esperen més concrecions. L’arxi-
prest de Badalona Nord, Montgat 
i Tiana, Andreu Oller, considera 
que aquestes qüestions són més 
pròpies del pacte entre Estat i 

Església, però afirma que, si cal 
pagar, s’estudiarà com fer-ho, 
per tal de complir amb les obli-
gacions i legislació vigent. No 
obstant, recorda la tasca social 
i educativa que, més enllà de la 
pròpia confessionalitat, exerceix 
l’Església.

que ara mateix podrien estar rebent 
aquestes ajudes prohibides. El 
regidor d’Hisenda, Jose Téllez, ha 
avançat que “s’obriran expedients 
de revisió i comprovació a tots els 
immobles de l’Església que tinguin 
activitat econòmica per tal d’ini-
ciar els tràmits per deixar d’aplicar 
aquesta exempció”. En aquest sen-
tit, s’enviaran cartes després d’estiu 
a tots aquests centres per demanar 

les activitats que es desenvolupen, 
els metres quadrats i el seu fi-
nançament. Amb aquesta informa-
ció, l’Ajuntament podrà fer un càl-
cul de quina quantitat d’IBI podrà 
reclamar. Prèviament, però, l’Estat 
haurà de modificar la normativa per 
ajustar-se a la nova sentència euro-
pea. Per això pronostiquen que el 
primer any d’hipotètic cobrament 
podria ser el 2018.
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La zona ha estat netejada les darreres setmanes

La parcel·la forestal de Can Colo-
mer, al barri de Pomar de Dalt, ha 
recuperat l’aspecte natural propi 
d’aquest indret després que ha-
gin finalitzat les tasques de nete-
ja i sanejament encarregades pel 

Barrat el pas a Can Colomer 
per impedir un nou abocador

propietari, que ha donat un ràpid 
compliment a un expedient de 
disciplina urbanística instat per 
l’Ajuntament de Badalona. Un cop 
finalitzats aquests treballs, la pro-
pietat ha col·locat uns elements 

físics que impedeixen l’accés de 
vehicles per evitar nous aboca-
ments il·legals. Les tasques de 
neteja i sanejament s’han realitzat 
en els indrets propers al camí de 
Can Colomer i als espais forestals 
a l’interior on s’hi havien abocat, 
de manera il·legal, runa i escom-
braries. Aquesta acumulació de 
brutícia havia provocat queixes 
ciutadanes i suposaven un pe-
rill per a les persones usuàries 
d’aquest espai. El regidor d’Espais 
Públics, Francesc Duran, ha des-
tacat que “es continuarà treballant 
amb els propietaris, el veïnat i es 
durà a terme una feina de preven-
ció amb policies i agents rurals 
per evitar conductes incíviques i 
que es perseguirà a les persones 
o empreses davant actuacions que 
puguin ser considerades, fins i 
tot, com a presumptes delictes 
mediambientals”.

Una persona va resultar ferida 
aquest dimarts a migdia després 
de ser atacat amb arma de foc al 
barri de Pomar. La discussió en-
tre dues persones en un bar va 
desembocar en un enfrontament 
i un d’ells hauria marxat a casa 
per anar a buscar una pistola que 
posteriorment va utilitzar. Un dels 
trets va ferir considerablement a 
l’abdomen a l’afectat, que va ha-

ver de ser ingressat a l’hospital de 
Can Ruti sense risc de perdre la 
vida. L’atacant va ser detingut poca 
estona més tard. Fonts municipals 
apunten que es va tractar d’una 
“baralla familiar” entre gent del 
barri de tota la vida, i que la pisto-
la i sobretot la munició emprada, 
del 22, era de “poc calibre”, per 
això no es va haver de lamentar un 
resultat pitjor.

Un tiroteig al barri 
de Pomar acaba 
amb un ferit 

Foto d’arxiu

Barrera de formigó a Can Colomer / Ajuntament
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Diferents associacions veïnals han expressat el seu malestar

Diferents associacions de veïns 
dels barris de Llefià i La Salut 
han vehiculat aquest dimecres el 

La Salut i Llefià es queixen de 
l’estat de la via pública i la jardineria

malestar del districte per l’estat 
de la via pública i de la jardine-
ria en una trobada de la comissió 

d’urbanisme que ha tingut lloc al 
Centre Cívic de La Salut. Totes les 
entitats veïnals del barri estaven 
convocades i la majoria han fet 
acte de presència per reclamar 
mesures en diferents qüestions.
En general, la majoria coincideix 
en el manteniment de la via públi-
ca, una queixa molt estesa arreu 
de la ciutat, però també fan molt 
d’èmfasi en la jardineria pública. 
“Hi ha moltes zones que no es 
reguen, o no el suficient, i s’es-
tan secant aquests dies de calor”, 
avisa el president de Juan Valera, 
Luís Moreno. 
També es donen alguns proble-
mes puntuals i concrets d’algunes 
zones, com és el cas del trànsit 
constant a l’interior de la rambla 
de Floridablanca, a on només 
haurien de poder entrar els veïns 
amb aparcaments. “Vam demanar 
que es reposessin les pilones, 

Ja han començat les obres d’urba-
nització del carrer Bogatell, entre 
l’av. d’Alfons XIII i l’avinguda de Pi 
i Margall i el carrer de Josep Royo 
a Sant Adrià. L’actuació consistirà 
en l’arranjament tant de les voreres 
com de la calçada per tal d’ordenar 
l’aparcament i el trànsit de vehi-
cles i assolir un espai més amable 
per als vianants. Durarà uns tres 
mesos i s’executarà sense tallar el 
trànsit per tal de no perjudicar als 
comerços de l’entorn. Les obres 
tenen un cost de 295.219 euros i 
estan finançades pels ajuntaments 
de Sant Adrià i Badalona, i promo-
gudes pel Consell Comarcal.

Reforma de 
la frontera 
amb Sant 
Adrià

Foto: Ajuntament

Trobada d’AV aquest dimecres

perquè hi accedeix tothom, fa 
malbé la rambla i es poden pro-
duir situacions perilloses, perquè 
hi ha molts nens i nenes jugant”, 
subratlla Moreno.

Molt moviment d’obres els pro-
pers mesos
Des del govern insisteixen en que 
s’han augmentat totes les parti-
des de manteniment i s’han fet 
diferents injeccions del pla d’in-
versions per qüestions relatives a 
l’espai públic. No obstant, el veï-
nat es queixa de que els números 
no es reflecteixen a peu de carrer 
de moment, i que no hi ha agilitat 
en arreglar peticions que semblen 
senzilles. El regidor d’Espai Pú-
blic, Francesc Duran, assegura 
que moltes licitacions s’han po-
sat ja en marxa i que els propers 
mesos es veurà molt moviment 
d’obra arreu del districte i la ciutat.



publicitat 11Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.comactualitat10 Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com Del 14/07 al 20/07/2017Núm. 579

A principis de mandat, la situa-
ció d’una treballadora del Servei 
d’Atenció Integral a les Víctimes 
de violència de gènere (SAIV) 
va derivar en un litigi contra 
l’Ajuntament que s’ha resolt fa 
escasses setmanes. La psicòlo-
ga, que havia estat contractada 
a principis de 2015, encara amb 
el PP, va decidir rescindir la seva 
situació contractual després de 
denunciar condicions de treball 
poc dignes i asfixia econòmica 
pel retard dels pagaments.
Celebrat el procés judicial, els 
jutjats socials de Barcelona han 
tancat el cas amb les absolu-
cions de tots els càrrecs del go-
vern municipal als quals l’extre-
balladora acusava, entre d’altres 
coses, d’haver exercit pressió 
laboral sobre ella per vincular-la 
ideològicament al Partit Popular. 
Quelcom que el jutge també ha 

Un jutge titlla d’irregular 
una contractació de l’anterior govern

desestimat en una sentència que, 
a més, assenyala al regidor del 
Partit Popular Miguel Jurado. 
“Es tracta d’una situació jurídica 
que no pot vincular-se a l’ideari 
polític de l’actora, doncs va ser 
propiciada per l’equip municipal 
del Partit Popular, senyalada-
ment pel Sr. Miguel Jurado”, diu 

la sentència sobre el contracte 
de la psicòloga. No només absol 
de les acusacions l’actual go-
vern, sinó que considera que les 
“úniques irregularitats provades, 
contractació fraudulenta i retard 
en el pagament, es remunten al 
període en el qual governava el 
Partit Popular”.

Inauguració de la seu del servei, el passat mandat / Ajuntament

El jutjat afirma que, quan es va 
contractar la psicòloga, se li 
va atribuir “la condició de pro-
veïdor, no la de treballador”, 
mitjançant una licitació de con-
tracte de serveis, i no un concurs 
d’oposició. “En aquesta anòmala 
situació no va intervenir cap de 
le persones físiques codeman-
dades i sí el Sr. Jurado, qui, en 
la seva condició de testimoni, 
va posar en relleu al judici oral 
una irregularitat que ell mateix 
va propiciar, quelcom que no 
deixa de ser paradoxal”, conclou 
la sentència. Sobre un suposat 
desmantellament del servei del 
qual es va acusar a la denúncia, 
el jutge indica que “el servei es 
continua prestant a l’actualitat 
sense que constin diferències 
significatives, a excepció de la 
contractació d’una psicòloga en 
règim de laboralitat”.

Guanyem Badalona, juntament 
amb les formacions d’altres muni-
cipis, han donat el tret de sortida 
a la ‘República des de baix’, una 
campanya que pretén impulsar el 
Sí a la independència a l’àrea me-
tropolitana. Guanyem Badalona és 
una de les formacions que formarà 
part d’aquesta plataforma que vol 
sumar complicitats i expandir-se a 
més localitats els propers mesos. 
A la presentació de la iniciativa, a 
més de Guanyem, hi han partici-
pat SOM Gramenet, Sant Adrià en 
Comú, Compromís per Cerdanyo-
la i Compromís per Ripollet.

Guanyem fa 
campanya 
per la 
independència

Foto: Ajuntament

La psicòloga va ser contractada en una situació “anòmala”
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S’han programat diverses activitats adreçades a tot el veïnat

Després de les festes de Montigalà-Bat-
llòria, celebrades el passat cap de setmana, 
amb el tradicional sopar de germanor, les 
diverses actuacions, la gimcana, la sardina-
da i les havaneres amb rom cremat, arriben 
les festes del barri del Front Marítim carre-

Arriben les festes del Front Marítim 
aquest cap de setmana

gades de diverses activitats adreçades a tots 
els veïns. Per començar, aquest divendres, 
14 de juliol, tota la mainada està convocada 
a les 18 hores a jugar a la platja del Pont 
del Petroli, mentre que a les 19h es podrà 
gaudir de kangoo jumps pel mateix pas-

seig Marítim. A la nit, concretament a les 
22h, la festa es traslladarà al port amb les 
actuacions de Victoria Riba i Rafael Bueno. 
Ja de cara al dissabte, dia 16, la jornada es-
tarà marcada amb la festa de l’aigua, a partir 
de les 11.30h, amb tobogans refrescants i 
xeringada de colors, i que finalitzarà amb la 
festa de l’escuma a les 13h. A la tarda s’ini-
ciaran els tallers i volada d’estels -18h-, 
com així també actuacions de samba i zum-
ba per fer-nos ballar i la tradicional xocola-
tada per als més petits. A les 21.30h, l’As-
sociació de Veïns del Front Marítim convida 
als veïns a portar el seu dinar i gaudir de 
la fresca al passeig Marítim amb discomò-
bil i animacions de salsa. Per acomiadar 
aquestes festes, el matí del diumenge es 
realitzaran diversos espectacles de king bo-
xing, al costat del pont del Petroli, mentre 
que a la tarda, a les 18h, s’oferiran salsa i 
animacions amb una gran varietat d’artistes 
cubans i llatins, davant de la CACI. A més, 
durant tot el cap de setmana s’instal·larà un 
mercat mariner al llarg del passeig Marítim.

La tercera edició de la Gala Benèfica contra 
les malalties minoritàries pediàtriques ha 
assolit la xifra de 3.000 euros, que aniran 
destinats íntegrament a la Fundació Institut 
d’Investigació en Ciències de la Salut de 
l’Hospital Germans Trias i Pujol. Un any 
més l’Associació de Veïns del Turó d’en Ca-
ritg i de Comerciants de La Salut Alta-Pau 
Piferrer va reunir a diversos artistes, entre 
els quals, Manuel Fernández, Karol Luque 
i María Muñoz per gaudir d’una gran nit 
al Teatre Zorrilla i, a la vegada, lluitar per 
aquestes malalties.

3.000 euros 
per a les 
malalties 
minoritàries

Foto: Luis Márquez

Foto: Arxiu

Del 14/07 al 20/07/2017

Prop de 300 firmes per demanar 
que es limitin els concerts al Gran Sol
Diuen que alguns concerts generen “moltíssims problemes d’incivisme”

No és cap novetat que alguns dels darrers 
grans esdeveniments celebrats al parc del 
Gran Sol, sobretot el concert del projecte 
‘No callarem!’, van aixecar polseguera entre 
alguns sectors polítics i també de la pobla-
ció. Prop de 300 firmes van ser entregades 
fa un parell de setmanes per reclamar més 
mesures de control sobre els concerts cele-
brats al parc del Gran Sol. El text entrat per 
registre explica que es tracta de veïns dels 
blocs 175-185, 187 i 197 del carrer de Juan 
Valera, alguns dels edificis que es troben 
més a prop de l’anfiteatre. Els reclamants es 
mostren “indignats amb el tracte de l’equip 
de govern” per permetre concerts que ge-
neren “moltíssims problemes d’incivisme”. 
Parlen de consum d’alcohol a la via pública, 
persones orinant a les façanes dels edificis 
o descontrol fins a altes hores. 
En aquest sentit, demanen més control so-

bre els esdeveniments i que es permetin 
aquells que no afectin el descans veïnal: 
“Volem que aquest espai només s’utilitzi per 
a actes que fomentin la cultura però que no 
ens perjudiqui com a veïns del barri: obres 

teatrals, assajos culturals o infantils, entre 
d’altres”. Fonts municipals han expressat 
desconèixer el requeriment oficial i l’en-
traga de signatures, però recorden que tots 
els esdeveniments han comptat amb plans 

especials tant de vigilància com de neteja, 
perquè tota la zona quedés completament 
endreçada un cop celebrat qualsevol con-
cert. També apunten que, amb els controls 
necessaris, un espai com el Gran Sol ha de 
tenir la possibilitat d’acollir esdeveniments 
de primer nivell, com quasevol altre barri de 
la ciutat. “Es queixen i amb raó, allò va ser 
un descontrol...”, diu el president de l’Asso-
ciació de Veïns del Gran Sol, Jordi Mesas, 
sobre el concert de 12 hores ‘No callarem!’. 
Mesas assegura estar al corrent d’aquesta 
reclamació veïnal i avança que l’entitat farà 
un escrit conjunt amb aquest grup de ciu-
tadans. No obstant, l’entitat matisa que de-
manarà pas que no es facin concerts, sinó 
que es facin amb les mesures de control, 
seguretat i higiene necessàries. “L’amfitea-
tre està per fer concerts i el que calgui, pero 
amb una planificació adequada”.

Concert ‘No Callarem!’ / Sergi Martínez
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Contrasentit
Aquesta setmana hem llegit en diferents mitjans que 
a partir del 2020 es començarà a restringir l’accés 
dels cotxes de més de vint anys i de furgonetes de 
més de vint-i-dos a gairebé tota l’Àrea Metropolita-
na de Barcelona. La tendència de les ciutats és cla-
ra, disminuir l’emisió de gasos i d’aquesta manera 
contribuir en la millora del medi ambient - hem vist 
com es desprenia l’iceberg més gran de la història 
de l’Antàrtida fa pocs dies - i la salut dels ciutadans 
que hi viuen i arribar a conseguir unes ciutats més 
sostenibles. Una de les imatges clàsiques els da-
rrers anys en el litoral badaloní a nivell de segure-

tat era veure passejar en bicicleta la unitat ciclista de la 
Guàrdia Urbana. Aquesta unitat transmetia proximitat i 
modernitat. Aquest any, amb el nou replantejament dels 
efectius del cos de seguretat municipal, interpreten que 
sortir en bicicleta porta més problemes que beneficis. 
Motius? el manteniment i les equipacions dels agents. 
Aquesta tardor, la intenció de la regidoria d’Espais Pú-
blics és introduir més carrils bici en detriment de molt 
aparcament per concienciar poc a poc a la ciutadania de 
la disminució de l’ús del cotxe en favor del transport pú-
blic. Mentrestant, la Guàrdia Urbana deixa la bicicleta per 
agafar vehicles a motor.

EDITORIAL

L’Església, aquella ONG tan desconeguda

Badalona, districte

Aquests darrers caps de setmana han estat 
força intensos a Badalona des d’un punt de 
vista cultural: cinema, literatura, música.... 
Una efervescència que ha atret fins la nostra 
ciutat gent de les comarques de l’entorn i de 
més enllà. Vaig estar parlant amb algunes 
d’elles, que visitaven Badalona per primera 

vegada. Ni se la imaginaven, de fet. Explica-
ven que viuen amb certa normalitat la mogu-
da cultural del Baix Llobregat però que, per 
algun motiu, no acostumen a apropar-se fins 
el Barcelonès Nord. Que quan vénen és per 
obligació, perquè han de fer alguna gestió o 
pujar a Can Ruti. Potser perquè tenim mala 
fama, vagi vostè a saber. Potser per aque-
lla barrera psicològica que és el Besòs, per 
aquesta cicatriu postindustrial que ens se-
para i que la línia 1 de Rodalies mostra, nua 
i crua, a tots els visitants que van i vénen 
cada dia. Curiosament, no fa gaire recordava 
amb uns amics aquella vella polèmica sobre 
si Badalona havia de defensar la seva con-

dició de ciutat o si no seria millor deixar-se 
absorbir per Barcelona; convertint-se, pot-
ser, en un districte. Una vella polèmica, sí, 
que darrerament sembla tornar, com tot tor-
na a Badalona. Més enllà de debats identita-
ris, més enllà del centre, crec que és un bon 
moment per tornar a preguntar-se si no ens 
hagués sortit més rentable annexionar-nos a 
Barcelona que no pas aferrar-nos a un xovi-
nisme local. Rentable des del pragmatisme, 
des del punt de vista de les infraestructures, 
dels laterals de l’autopista i del soterrament 
de les vies, per exemple. Des dels punt de 
vista dels serveis i de les instal·lacions es-
portives i educatives. També des del punt de 

vista cultural, i deixar de sentir d’una vegada 
per totes aquell lament continu, “que Barce-
lona està tan a prop”, “que ho xucla tot”…
I és que ningú concep avui en dia una Bar-
celona travessada pel tren, amb un metro a 
mitges, fracturada per una autopista. Ja, ja 
ho sé: “que Barcelona és tan gran”, “que no 
ens podem comparar”… Bé, doncs compa-
rem-nos amb l’Hospitalet. Valorem què ha 
guanyat i què ha perdut en els darrers anys 
mirant cap a Barcelona, en lloc de donar-li 
l’esquena (a quantes coses li ha donat ja 
l’esquena aquesta ciutat?). Aprofitem-nos 
d’allò que ha funcionat, que no ha de ser 
incompatible amb els badius i els micacos.

la Catedral de Barcelona no és cap “bouta-
de” i com a mínim obre un debat necessari 
que molts, inclosa tota la premsa que tre-
balla per garantir l’“statu quo”,  volen ridi-
culitzar. Però són iniciatives que, tot i ser 
lloables, desdibuixen un debat molt més 
profund: la revisió dels privilegis feudals i 
fiscals d’una institució, l’Església catòlica, 
que s’ha convertit en una de les principals 
fortunes i, segurament, el propietari immo-
biliari més gran del planeta. I ho ha fet per 
la força, al marge de qualsevol normativa i 
regulació, i per tant exercint una competèn-
cia deslleial. Ara, el govern municipal de 
Badalona vol mirar de fer passar pel sedàs 
impositiu la sagrada institució, una de les 

menys democràtiques juntament amb la 
monarquia, reclamant l’IBI dels immobles 
on s’imparteix ensenyament. Una sentència 
del Tribunal de Justícia de la Unió Europea 
ha obert la caixa dels trons en considerar 
que les exempcions fiscals a l’Església ca-
tòlica a Espanya poden ser ajudes estatals 
prohibides si s’atorguen per desenvolupar 
activitats econòmiques i no estrictament 
religioses. I el debat que hauríem de tenir, 
si algú es creu seriosament que la repúbli-
ca catalana té futur, s’hauria de centrar en 
el paper de l’Església i de totes les confes-
sions religioses. En si s’hauria de fer una 
desamortització, nacionalització o col·lec-
tivització de les seves propietats. I ja posats 

en aquest debat i per resoldre un problema 
colateral, el de la massificació turística 
del seu entorn, em permetria suggerir la 
possibilitat de vendre la monstruositat de 
la Sagrada Família als japonesos amb la 
condició que se l’emportin a la terra del sol 
naixent. I que l’enllesteixin ells, que, amb la 
seva eficàcia, segurament la tindrien aca-
bada el 2020. Els veïns del barri ho agrai-
rien i els efectes en el preu de l’habitatge, 
de lloguer o de propietat, serien evidents. 
Potser, d’aquesta manera, l’Església faria 
una obra de caràcter social. I al solar s’hi 
podrien aixecar pisos de protecció oficials, 
espais comuns i els serveis que tanta falta 
fan als fidels.

Iniciatives assumides amb normalitat de-
mocràtica a bona part d’Europa, com habi-
litar les esglésies per a nous usos –com per 
exemple aprofitar-les com a biblioteques, 
com passa a Holanda–, se’ns estigmatitzen 
i presenten com a opcions d’allò més tren-
cadores i revolucionàries perquè venen de 
l’entorn cupaire. Demanar l’expropiació de 
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David Angela 
Periodista de Catalunya Ràdio

David G. González
Periodista
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El Divina s’assegura els drets ACB de 
Jerome Jordan, Gielo i Luka Bogdanovic
José Nogués passa pel quiròfan per solucionar l’hèrnia que arrossega des de fa un any

Jordan és clau pel Divina / D.Grau

El passat diumenge al vespre va finalit-
zar el termini de 12 dies per presentar 
ofertes sobre aquells jugadors adscrits 
al dret de tempteig. Amb la sortida 
d’Albert Sàbat a l’Obradoiro, el club 
necessitava una dosi de bones notícies. 
Aquestes arriben en el joc interior, ja 
que la Penya s’ha assegurat els drets 
ACB de Jerome Jordan, Luka Bogdano-
vic i Tomasz Gielo. El pivot jamaicà no 
ha presentat cap oferta de clubs de Lliga 
Endesa i, per tant, si juga a Espanya la 
pròxima temporada ho farà a Badalona. 
El Divina Seguros Joventut li ha plan-
tejat la renovació per un any amb una 
aposta econòmica important, després 
que Jordan (10,4 punts, 5,58 rebots i 
13,7 de valoració per partit) es conver-
tís en la principal referència d’intimida-
ció de la plantilla durant el curs passat. 
L’interior, però, encara podria sortir de 
Badalona, on hi està molt còmode, si 
rep una proposta de l’estranger que el 

sedueix. En aquest cas tindria l’opció 
de marxar lliurement. Aquest guió tam-
bé es compleix amb Luka Bogdanovic i 
Tomasz Gielo. El serbi té una proposta 
de renovació per un any més, mentre 
que per Gielo la Penya aposta per dos 
anys. Si no marxen a una altra lliga, els 

dos quatres continuaran a l’Olímpic. 

Nogués ha de passar pel quiròfan
Per qui no està sent gens fàcil el salt a la 
Lliga Endesa és per José Ignacio Nogués. 
El jove format al planter va ser intervin-
gut la tarda de dimarts per microcirurgia 
de la hèrnia discal que arrossega des 
de la passada temporada. El tractament 
conservador a què va ser sotmès durant 
la temporada no ha sigut suficient com 
per garantir el cent per cent de la seva 

Si Bogdanovic, 
Gielo i Jordan no 
abandonen l’ACB, 
l’any vinent seguiran 
a l’Olímpic. Proposta 
d’un any pel pivot i 
el serbi i de dos per 
Tomasz Gielo

Simon Birgander és 
internacional U20 i ve 
d’acreditar un 7.3 de 
valoració i 13 minuts 
de mitjana a la LEB. 
És atlètic, però ha de 
guanyar pes per ACB

La Penya renuncia a Albert Sàbat i 
signa el ‘gegant’ suec Simon Birgander
L’interior de 19 anys (1997) fitxa per tres temporades procedent del CB Clavijo (LEB Or)

Un pivot jove per acompanyar Jordan / FIBA

Albert Sàbat no renovarà amb la Penya. 
Després de dues temporades a les files 
verd-i-negres, el base ha demostrat estar 
preparat per jugar a la Lliga Endesa. El Di-
vina Seguros Joventut li va donar l’oportu-
nitat quan ningú apostava per ell i l’exterior 
de Llagostera l’ha aprofitat. El Rio Natura 
Monbus li ha plantejat un projecte a dos 
anys amb unes condicions econòmiques 
inigualables pel conjunt verd-i-negre, fet 
que durà Sàbat a Santiago. “A Badalona he 
vist complert el meu somni i he gaudit del 
bàsquet com mai. El club em va obrir les 
portes per estar al màxim nivell i sempre li 
estaré agraït. M’emporto molts amics i sem-
pre us portaré al cor”, expressava Sàbat un 
cop confirmada la seva marxa a l’Obradoiro. 

Una aposta sense experiència ACB 
En el capítol d’arribades, la Penya ha con-
cretat el seu primer fitxatge. Parlem del pro-
metedor pivot suec Simon Birgander (19 
anys i 2.09), qui ha acreditat un 7.3 de valo-
ració en 13 minuts jugant a la LEB Or amb 

el Clavijo. Amb el pressupost limitat que 
té el Divina, la direcció esportiva ha de fer 
apostes arriscades. Birgander va començar 
a jugar a bàsquet tard i, després de destacar 

al Helsingborg Basketbollklubb suec (11.8 
punts, 13.1 rebots i 5.7 assistències) va fer 
el salt a la LEB. L’interior aterra a Badalona 
signant un contracte per a les properes tres 
temporades: fins al 30 de juny del 2020. A 
nivell de selecció, la nova incorporació de 
la Penya és internacional U18 i U20 amb 
Suècia. En l’últim europeu (2016) va acre-
ditar una mitjana de 7.9 punts, 6.9 rebots, 1 
tap i un 14 de valoració en 19 minuts.

El camí a seguir a la Champions
L’actualitat esportiva en clau verd-i-negra es 
completa amb la publicació del primer rival 
de la Penya a Europa. Aquesta setmana se 
celebrava a Suïssa el sorteig dels encreua-
ments de la Basketball Champions League. 
El Divina Seguros Joventut ja coneix el 
primer rival de la competició, s’enfrontarà a 
l’equip georgià del Dinamo Tbilisi a la pri-
mera ronda de la fase prèvia. El partit d’ana-
da es disputarà el pròxim el 19 de setembre 
a Geòrgia i la tornada el 21 de setembre a 
Badalona. Si el Divina Seguros Joventut 

passa la ronda, haurà de jugar a la segona 
fase contra el Kataja Basket de Finlàndia. El 
partit d’anada se celebraria al Palau Olím-
pic el dia 24 de setembre i la tornada el 26 
de setembre a terres finlandeses. El rival 
dels verd-i-negres a la tercera fase, en cas 
de superar l’eliminatòria, seria el Telekom 
Baskets Bonn. El partit d’anada també seria 
al Palau Olímpic el dia 29 de setembre i la 
tornada a Alemanya el pròxim 2 d’octubre.

recuperació i, després de realitzar-li unes 
últimes proves, els metges van decidir 
operar per a poder garantir una millora 
total de la lesió. A José Ignacio Nogués 
se li ha realitzat una microdiscectomia 
lumbar a la Teknon. El pas pel quiròfan 
impedirà que l’aler-pivot comenci la pre-
temporada al mateix ritme que la resta 
de companys. Recordem que Nogués va 
estar de baixa gairebé tot l’any passat. 
S’espera que l’operació l’ajudi a superar 
la lesió.
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Llum al final del túnel en l’estira-i-arronsa entre el club i la casa de la vila

El CF Badalona va fer públi-
ca ahir una nota en què anun-
cia que “s’han traçat línies de 
col·laboració” amb l’ajuntament 
després de treballar intensament 
durant l’últim mes. “El club as-
sumirà el deute pendent amb les 
administracions públiques per 
obtenir els certificats de deute 
zero”, “l’Ajuntament engegarà 
tots els mecanismes subjectes a 
llei per donar sortida a allò que 
recull el conveni”, es pot llegir 
en el comunicat. L’entitat esca-
pulada subratlla que el conveni 
signat el 30 de març passat amb 
la casa de la vila “contempla 
una subvenció de 100.000 eu-
ros i un contracte de patroci-
ni de 109.000 (...), subjecte a 
disponibilitat pressupostària”, i 
afegeix que, com que el pressu-
post municipal no va ser aprovat 
fins dos mesos més tard, el 30 
de maig, fins aleshores no es 
van poder ultimar els acords 
entre ambdues parts. El text 
continua dient que la situació ha 

L’Ajuntament i el Badalona 
troben “línies de col·laboració”

provocat una tensió de tresore-
ria en el club que ha estat a punt 
d’afectar els pagaments dels dos 
últims mesos i que el president, 
Miguel Ángel Sánchez, ha hagut 
d’avalar les dues últimes men-

sualitats als jugadors per tal 
que no hi hagués denúncies per 
impagaments, que provocarien 
el descens administratiu del 
Badalona. La nota destaca, per 
altra banda, que l’ajuntament 

ha procedit a donar resposta a 
dues reclamacions històriques 
del Badalona i que el club re-
corda que queden pendents els 
drets històrics de permuta urba-
nística.

Una imatge de l’última assemblea del CF Badalona, a la qual va assistir Oriol Lladó / E.M.

Es confirma la sortida de Sandro al Nàstic
L’autor del primer gol a l’Estadi 
Municipal de Badalona, Iván Agu-
do, jugarà la temporada que ve 
a segona divisió amb la Cultural 
Leonesa. El mitjapunta, un dels 
futbolistes més destacats del curs 
passat -va jugar 30 partits de lliga 
i va marcar sis gols-, ha acceptat 
l’oferta per dues temporades que 
ha rebut des d’un equip que aca-
ba de pujar de categoria. Agudo 
va explicar a aquest diari que, tot 
i que va valorar l’esforç econòmic 
del Badalona per reternir-lo, espe-
rava tenir l’oportunitat d’accedir al 
futbol professional. Per altra ban-
da, en els últims dies també s’ha 
confirmat el fitxtage de Sandro 
Toscano pel Nàstic de Tarragona. El 

Avui el Badalona signarà els con-
tractes que lligaran la continuïtat 
per una temporada més del porter 
José Miguel Morales, els defen-
ses Adrià Parera, Ismael Moyano i 
Miquel Robusté, els migcampistes 
Sergio Maestre i Toni Lao, i tam-
bé del davanter Marcel Serramitja. 
Dos d’ells, Moyano i Lao, tenien 
signada la temporada que ve, tot i 
així el club revisarà les condicions. 
Aquests set futbolistes s’entrenaran 
a partir de dilluns que ve a les or-
dres de Manolo González. Ho farà 
també el jove davanter cedit per 
l’Espanyol Rubén Enri i, molt pro-
bablement, algun dels nous fitxat-

futbolista es va acomiadar des de 
les xarxes socials agraint el tracte 
rebut i desitjant el millor al seu club 
de l’últim any. El Badalona es veurà 
compensat pel traspàs de Sandro 
Toscano, que tenia una temporada 

ges. En els últims dies han sortit 
els noms de Juanjo Ciércoles, que 
ja s’ha acomiadat del Sabadell, i de 
Robert Simón.

Iván Agudo, 
a la Cultural Leonesa

Morales, Robusté, 
Moyano, Parera, 
Maestre, Lao i
Serramitja continuen

més de contracte, com també rebrà 
una compensació si, com sembla, 
Moha Ezzafrani acaba fitxant pel 
FC Barcelona. L’operació del juga-
dor marroquí, però, encara no s’ha 
tancat.

Iván Agudo. / CD Leonesa

Miguel Robusté / E.M.

El club assumirà 
el deute 
pendent amb les 
administracions 
públiques per 
obtenir els 
certificats de 
deute zero

L’Ajuntament 
engegarà tots 
els mecanismes 
subjectes a llei 
per donar sortida 
a allò que recull 
el conveni
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Una vintena de bussejadors participen en el 7è 
Open Nocturn de Fotografia Submarina
Els guanyadors han estat David Antoja i Oriol Domingo

El passat divendres i dissabte, 
7 i 8 de juliol, es va celebrar la 
setena edició de l’Open Nocturn 
de Fotografia Submarina Ciutat 
de Badalona, que com cada any 
organitza el club de busseig So-
cietat d’Activitats Subaquàtiques 
de Badalona (SASBA). En total 
han participat 20 fotògrafs repar-
tits en les categories de càmera 
digital compacta i càmera digital 
rèflex, amb deu concursants a 
cada categoria. La prova es va 
desenvolupar en el tram de la 
platja comprès entre la seu de 
SASBA i el pont del Petroli, on 
la immersió es va realitzar sense 
incidències entre les 10 i les 12 
de la nit del divendres, tot i que la 
presència de mar de fons va difi-

cultar l’entrada i la sortida de l’ai-
gua i la presa de fotografies als 
participants. Durant el dissabte, 
els bussejadors van escollir les 
seves sis millors fotografies per 
la competició i les col·leccions 
van ser valorades pel jurat. En 
finalitzar el sopar de clausura es 
van revelar els noms dels guan-
yadors. Enguany, David Antoja, 
del Club Nàutic Bétulo, s’ha co-
ronat com a primer classificat 
en la categoria de càmera digital 
rèflex, seguit per David Marfil, de 
Marendins, i Jordi Riba, del club 
The Busseig Pallars. D’altra ban-
da, en categoria de digital com-
pacta, el guanyador ah estat Oriol 
Domingo, de Pallars. El podi va 
ser completat per Toni Ortega, del 

club SASBA, i Carlos Lado, de 
Pallars. Però la gran protagonista 

ha estat novament la fauna autòc-
tona del fons sorrenc de la costa 

badalonina i la fauna instal·lada 
a l’estructura del pont del Petroli.

Que li assegura una plaça al campionat d’Espanya

Fa escassos dies, la delegació de 
nedadors alevins del Club Natació 
Badalona es desplaçava a Reus per 

Óscar Sánchez assoleix el 
bronze als 100 metres braça

competir en un esdeveniment de 
primer nivell català: el campionat 
de Catalunya d’estiu. El club va 

Foto: CN Badalona

Foto: Mitchell

Foto guanyadora de David Antoja

Jordi Garcia ha afrontat un rep-
te desconegut per ell: una prova 
per etapes de cinc dies on calia 
recórrer diferents punts de la geo-
grafia francesa. Es tracta del tour 
de triatlons Fitdays de França. El 
triatleta badaloní va inaugurar la 
seva aventura quedant segon en 
el primer triatló a Mont Lozère. 
En la segona etapa, es va impo-
sar a la localitat d’Alès, quedant 
com el corredor més ràpid. En la 
tercera jornada, a Canet, Garcia 
acabaria sent tercer. Ja en la quar-

ta i cinquena etapa, a Frontignan 
i Montpeller, el badaloní va que-
dar segon en les dues, quedant 
així subcampionat en el tour de 
França.

Subcampionat 
per Jordi Garcia 
a França

dur vuit nedadors, entre els quals 
Óscar Sánchez, qui va aconseguir 
endur-se la medalla de bronze en la 
prova dels 100 metres braça, com-
partint podi amb David Mellado, 
del CN Sant Andreu. L’excel·lent 
rendiment del jove badaloní li va 
valdre el bitllet per participar en 
la pròxima edició del campionat 
d’Espanya aleví que se celebrarà 
Barcelona entre el 19 i el 22 de 
juliol. Destacar que el nedador del 
CN Badalona té dues mínimes: els 
100 metres lliures i els 100 braça.
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Eli Sama, una històrica del bàsquet 
badaloní que inspira a l’AE Minguella
Camí dels 41 anys, Sama va tenir un gran pes en la permanència assolida a Reus

L’Eli és la més veterana de la Minguella / Club

A Casagemes, la temporada 2016-
2017 es recordarà pels molts en-
trebancs que ha sofert el primer 
equip femení. El bloc de Carlos 
Esteve, maltractat per les lesions, 
va protagonitzar una gesta de 
nivell a la Primera Catalana, su-
perant tots els factors adversos 
per salvar-se en la promoció de 
permanència disputada contra el 
Reus Ploms. Una de les jugadores 
que més intensament va viure la 
fase va ser Eli Sama, l’ànima mater 
de la plantilla. L’Eli és la més vete-
rana (40 anys) i, alhora, suposa un 
exemple de compromís i amor pel 
bàsquet. L’exjugadora del Draft, 
Ronda, Badalonès i Rubí viu ara la 
seva segona etapa a l’AE Mingue-
lla, després de patir una lesió de 
creuats. “A principis de temporada 
ningú donava res per nosaltres. A 

Va ser una 
líder a l’antic 
Ronda i encara 
té corda per 
continuar a bon 
nivell amb l’AE 
Minguella

per davant durant tot el partit. Al fi-
nal, l’orgull acaba sortint”, admet. 
Malgrat gairebé doblar en edat a 
moltes companyes, Eli Sama con-
tinuarà jugant. Té compromís amb 
la Minguella, tot i que li agradaria 

assumir un rol “més secundari”. 
“Fa molt temps que sempre sóc la 
més veterana dels equips on jugo. 
La meva filla ja és mini de segon 
any. Al final la broma serà haver 
de compartir vestidor amb ella”, 
ens transmet amb ironia. L’Eli 
Sama és pur bàsquet badaloní. 

la lliga tothom pensava que no te-
níem equip per seguir a Primera”, 
recorda la nostra protagonista.  

De la desesperació al somni
Finalment, després de patir molt 
durant el curs regular, la Mingue-
lla certificava la seva classificació 
pel play-out, tot i que amb el factor 
pista en contra. El primer partit ju-
gat a Reus enfonsaria l’equip (58-
42), però el millor encara havia 
d’arribar. “Tot ens va quedar gran. 
Per moltes companyes era la pri-
mera vegada que disputaven una 
fase. Va ser un caos”, reconeix la 
doble 00 de la Minguella. Un cop 
assumit el cop, el bloc de Carlos 
Esteve se sabria refer com a local 
(50-36). “Suposo que la ràbia que 
teníem ens va ajudar a empatar la 
sèrie. El Reus potser es pensava 

que ho tindria fàcil”, valora Eli 
Sama. La jugadora blava encara 
té ben presents els records que va 
viure en el tercer i definitiu duel 
(43-54). “Ho vam tenir tot en con-
tra, però el cert és que vam anar 

bàsquet comarcal Bernat López - redaccio@diaridebadalona.com

Carla Morera queda cinquena a l’Eurocopa jugada a Nazaré amb la selecció espanyola

Quan arriba l’època d’estiu, algu-
nes futbolistes del Seagull ini-
cien la seva particular temporada 
de futbol platja. És el cas d’Anna 
Pascual i Carla Morera, jugadores 
que han estat disputant dues com-
peticions de nivell: el campionat 
de Catalunya i l’europeu de se-
leccions. Pascu es proclamava el 
passat cap de setmana campiona 
de Catalunya amb el Roses Platja, 
després de dominar la competició 
de principi a fi. El conjunt de la 
jugadora del Seagull superava la 
fase prèvia com a líder de grup, 
gràcies a dos triomfs contundents 
sumats contra el Can Trias (7-0) 
i el Cerdanyola (1-18). En la fase 
inicial, el Roses només cauria de-
rrotat contra el CN Caldes (3-4), 
qui s’acabaria convertint en el seu 
adversari en el duel pel títol. La fi-
nal del campionat de Catalunya es 
jugaria a Vilanova i la Geltrú i es 

El Seagull és futbol platja: títol català per Pascu

decidiria per petits detalls (3-4). 
Després de viure tres situacions 
de marcador advers (1-0, 2-1 i 
3-1), el Roses sabria refer-se per 
igualar el matx abans d’arribar 
al període definitiu (3-3). En els 
instants decisius, una exjugadora 
històrica del Seagull, Sílvia Ferrer, 

apareixeria per donar-li el títol a 
l’equip de Pascu. La capitana del 
Roses aprofitaria un mal refús de 
la portera del Caldes per situar el 
3 a 4 definitiu a l’electrònic. (3-4).
 
Espanya, cinquena d’Europa
A nivell de seleccions, Carla Mo-

Pascu guanya un títol amb el Roses / FCF

rera no va poder revalidar el títol 
de campiona d’Europa que va 
guanyar la temporada passada 
amb Espanya. El combinat nacio-
nal tancava l’Euro Beach Soccer 
Cup de Nazaré (Portugal) en cin-
quena posició. L’inici del torneig 
condemnaria a les jugadores 

de Joaquín Alonso, ja que dues 
derrotes consecutives sofertes 
contra Holanda (1-2) i Anglaterra 
(1-6) deixarien Espanya sense 
opcions d’accedir a la final. En el 
duel pel cinquè lloc, la selecció 
podria recuperar les bones sensa-
cions superant Grècia (9-1). 

Anna Pascual i el 
Roses aixequen 
el campionat de 
Catalunya davant 
el Caldes (3-4). 
Sílvia Ferrer, ex 
del Seagull, fa la 
diana definitiva
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Segon cap de setmana del cicle Nits al Port de Badalona

Aquest divendres arribarà 
l’equador del Festival del Port 
de Badalona amb una proposta 
que passa pel pop actual, amb 

Victòria Ribas, Rafa Bueno i colles 
tradicionals agafen el relleu al Port

Foto d’arxiu

i del badaloní Rafael Bueno, ex-
concursant d’un talent show pri-
me time amb un repertori variat 
de boleros, flamenc, rumba, ver-
sions, que ens sorprendrà amb 
la presentació de temes del nou 
disc. El concert començarà a les 
22h i com sempre serà gratuït.  

Folklore, d’origen gallec i an-
dalús 
Aquest dissabte, a les 22h, cinc 
seran les entitats de folklore ga-
llec i andalús que centraran la nit 
de dissabte. Seran els quadres 
de gaites d’Agarimos i els cors 
de l’Hermandad de Badalona, 
Flamenco Vivo, Nuestra Señora 
de la Esperanza i ACRA. Una de 
les nits amb més ambient del 
Festival. 

Èxit d’assistència i del nivell del festival

Un any més, el festival de curts de 
gènere fantàstic i de terror Cryps-
thow ha estat un èxit d’assistència 
i ha sumat més públic en les dife-
rents sessions. Els organitzadors 
estan especialment satisfets amb 
el creixement del públic juvenil, 
gràcies sobretot a les sessions in-
fantil i juvenil. També han enaltit 
la valoració positiva de la sessió 

El Cryptshow creix entre els 
sectors més joves de públic

inaugural, amb format amb la 
banda sonora interpretada en di-
recta.
El jurat oficial d’aquest any, format 
per Eva Ayats, Domingo López, 
Ramon Mas, Daní Seguí i Mònica 
Van Campen, va decidir atorga el 
principal premi, la Serra Circular, 
a Behind d’Ángel Gómez, per ser 
la proposta de terror més sòlida. 

Foto: Cryptshow

Una exposició fotogràfica impul-
sada per la pàgina de Facebook 
Badalona Recuerdos fa una mira-
da enrere per recordar el passat 
de Badalona. La planta baixa de 
Can Ruti acull una mostra física 
que reuneix 20 fotografies d’una 
cronologia variada, des de princi-
pi de segle fins als anys setanta, 
que van acompanyades d’una fo-
tografia actual del mateix espai. 
Hi podem veure diferents racons 
emblemàtics de la ciutat, com el 

Pont del Petroli o el mateix Hospi-
tal Germans Trias i Pujol, que als 
anys seixanta encara no s’havia 
construit. La mostra també comp-
ta amb fotografies de la Plaça de 
la Vila o la Rambla entre els anys 
cinquanta i seixanta. Badalona 
Recuerdos espera que l’exposició 
entretingui una estona aquelles 
persones que hagin de passar 
temps a l’hospital i despertin re-
cords de badalonins i badaloni-
nes. 

Badalona Recuerdos 
evoca el passat de la 
ciutat a Can Ruti

D’altres premis destacats han 
estat l’otorgat pel públic que, 
s’ha emportat The legend of the 
Crabe-Phare de Gaetan Borde. La 
menció especial ha estat per Bru-
ce Gallagan de Pau Perramón, per 
la recreació del cinema de sèrie 
B anyenc. El premi d’honor d’en-
guany, recordem, ha estat per al 
nordamericà Gilbert Shelton.

Diferents concerts de gèneres ben va-
riats complementen aquest mes de ju-
liol les programacions d’oci i cultura de 
la ciutat, organitzats per l’Ajuntament. 
Les dues primeres sessions han estat 
a Dalt la Vila, amb la música brasile-
ra d’Eva Folch, Joan Aymerich i Sergi 
Sala, i a la Biblioteca de Canyadó-Ca-
sagemes, a càrrec de l’Associació de 
la Guitarra de Badalona.Dos concerts 
més, de Trio Barril i d’Alicia Martel, 
complementaran el programa. Seran 
al centre cívic de la Morera i a Can 
Cabanyes, respectivament. El primer 
grup, el dia 20, interpretarà temes de 
color tropical i aire jazzístic; el segon, 
el dia 27, serà l’oportunitat de veure 
una compositora, actriu i coaching vo-
cal amb una veu que reflecteix l’esperit 
inquiet que representa voler innovar i 
transmetre. 

Música en 
directe a 
centres 
municipals

dues figures del territori que, 
amb el segell i el suport d’Ale-
jandro Sanz, van fent passes 
en el món de la música en ma-

júscula. Es tracta de la tianenca 
Victòria Riba, que ha acompan-
yat Sanz en molts concerts i que 
lluita per una carrera en solitari, 

Canòdrom a Can Claris / Foto: Badalona Recuerdos
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